
 

   
 

 
 

友邦嘉年華門票優惠 
AIA Carnival Tickets Offer 

條款及細則：  

1. 此優惠有效期至2026年3月1日。 

2. 此優惠只適用於3香港客戶。 

3. 優惠名額有限，先到先得，售完即止。 

4. 客戶可於友邦嘉年華官網專屬優惠碼購買門票。 

5. 每張門票供㇐人單次在 aiacarnival.com 網站上所列明的營業時間內入場。 

6. ㇐經購買任何友邦嘉年華門票，客戶將被視為已閱讀、了解並同意友邦嘉年華之條

款 及 細 則 ， 詳 情 請 參 閱 https://www.aiacarnival.com/zh-hant-hk/legal/terms-

conditions。 

7. 友邦嘉年華活動日期：2025年12月22日至2026年3月1日，開放時間：高峰及普通

時段日子：11:00- 23:00；非高峰時段日子：12:00- 22:00，2026年1月9日及1月16

日為不向公眾開放日子。 

8. 如中文及英文條款及細則不㇐致，應以英文原版為準。 

9. 上述所有條款及細則受中華人民共和國香港特別行政區法律管轄，並按其解釋。 

10. 此優惠由相關服務/產品供應商提供，和記電話有限公司（「本公司」）對㇐切有關

此優惠提供之服務/產品恕不承擔任何責任及/或賠償。 

11. 本公司及友邦嘉年華主辦機構GCEG保留隨時修改本優惠之條款及細則以及終止優惠

的權利，而不作另行通知。 

12. 如有任何爭議，本公司及GCEG保留最終決定權。 
 
Terms and conditions: 

1. This offer is valid until 1 March 2026.  
2. This offer is valid for 3 Hong Kong customers only. 
3. Quotas are limited in quantity and available on a first-come, first-served basis while 

supplies last. 
4. Customers can purchase tickets with unique promo code through AIA Carnival official 

website.  
5. Each ticket is valid for one person single entry during the operational hours as stated on 

the aiacarnival.com website. 



 

   
 

6. By purchasing any AIA Carnival ticket, customers shall be deemed to have read, 
understood, and agreed to these terms and conditions which are available at 
https://www.aiacarnival.com/legal/terms-conditions. 

7. AIA Carnival event period: 22 December 2025 - 1 March 2026, operation hours: Peak / 
Standard days: 11:00- 23:00; Off-peak days: 12:00- 22:00, 9 and 16 January 2026 will 
closed to public. 

8. In the event there are inconsistencies between the English and Chinese Terms and 
Conditions, the English version shall prevail. 

9. These Terms and Conditions shall be governed by and construed in accordance with the 
laws of the Hong Kong Special Administrative Region of the People’s Republic of China.   

10. Hutchison Telephone Company Limited (“the Company”) is not the provider or supplier of 
the privileges and shall not be responsible for any matters relating to the service or 
product. 

11. The Company and GCEG reserves the right to cancel, revise, suspend or terminate all or 
any part(s) of the promotion at any time without prior notice or reason. 

12. In case of disputes arising out of these privileges, the decision of the Company and GCEG 
shall be final and conclusive.  

 
 
 
 
 
 
 


